

Date: March 16, 2025 Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai, UAE Subject: Clarification of the News Reference to the above-mentioned subject; Agility Public Warehousing Company would like to announce the below material information:	التاريخ: 16 مارس 2025 السيد / حامد أحمد علي الرئيس التنفيذي - سوق دبي المالي دبي - الإمارات العربية المتحدة تحية طيبة وبعد ،،، الموضوع: تعقيب على الأخبار بالإشارة الى الموضوع اعلاه، تود شركة أجيليتي للمخازن العمومية أن تفصح عن معلومة جوهرية حسب النموذج أدناه:
Date: 16/03/2025 Name of Listed Company: Agility Public Warehousing Company K.S.C.P ("Agility")	2025 / 03 / 16 التاريخ اسم الشركة المدرجة شركة أجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك.ع ("أجيليتي")
Material Information With reference to the news circulating regarding Menzies Aviation ("Menzies"), an indirect wholly owned subsidiary of Agility, winning a new license to operate at Kuwait International Airport under the Directorate General of Civil Aviation ("DGCA") for a 10-year period, Agility would like to clarify the following: Menzies has taken part and submitted a tender offer to provide ground handling and other airport-related services at Kuwait International Airport. Menzies has been notified by the DGCA, that Menzies had been successful with the financial aspect of its bid. At this time, Menzies has not yet received any official communication from DGCA confirming it has been awarded the new license. Agility will disclose any update on this matter in line with its regulatory obligations.	المعلومة الجوهرية: بالإشارة إلى الأخبار المتداولة بخصوص شركة تابعة لشركة أجيليتي قد فازت بالمزايدة لتقديم خدمات المناولة الأرضية في مطار الكويت الدولي، تحت إشراف الإدارة العامة للطيران المدني ("DGCA") لمدة 10 سنوات، تود أجيليتي توضيح ما يلي: لقد شاركت شركة مينيز للطيران وهي شركة تابعة بشكل غير مباشر لشركة أجيليتي في المناقصة لتقديم خدمات المناولة الأرضية وخدمات أخرى متعلقة بالمطار في مطار الكويت الدولي. وقد تم إخطار شركة مينيز من قبل الإدارة العامة للطيران المدني بأنها اجتازت المتطلبات المالية للمنافسة. في الوقت الحالي، لم تتلقَ مينيز أي إخطار رسمي من الإدارة العامة للطيران المدني يؤكد فوزها في المناقصة. وستقوم أجيليتي بالإفصاح عن أي مستجدات بشأن هذا الموضوع وفقاً لإجراءات الإفصاح المعمول بها.

Impact of the material information on the financial position of the company	No impact at the moment	لا يوجد تأثير مادي في الوقت الحالي	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:
Best Regards,		وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،	
 Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa Vice Chairman and CEO		 طارق عبد العزيز سلطان العيسى نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي	